
Anteckningar fört vid telefonmöte med AU 2024-10-03.       

Deltagare: Wivi, Torbjörn, Ingegerd. 

 Mötet öppnas    

 Klustermöten återupptas. 6 nov, ämnen; hållbarhet, 

årsrapportering, ”uppmuntringspengar” idéella engagemanget = vår 

distriktsträff. Marie Sandehult, Anders Karlsson, Sofia Olsson o 

Jenny Öhman deltar fr förbundet. 

 

 Protest mot att idéella föreningar ska fixa laddstolpar. Berör inte 

distriktet. Anders läst intressant artikel i elbranchtidning. 
 

 Inbjudan fr Torsö föreningen, firar 90 år. Tidigare beslut fr 230904, 

distriktet uppvaktar föreningar vart 25:te år. Gustav Adolf uppvaktas 

med blommor för 300:-. De hade uppvaktats tidigare. Vem/om ska åka? 

 

 Årstämman 2025 Halna ? 

Annars skicka ut förfrågan. Stämma med stadgeändringar. 

 

 Filmdagar i Grästorp 18-20 okt. 

 

 Distriktsträffen utöver oss själva inklusive Camilla Pedersen är det 

Friggeråker som anmält 1 ev 2p. Planeringsgruppen uppskattar 

kostnaden till ca 11 700:- + resersättningar till styrelsen. 

 

 Mötets avslutande 

 

……………………….                                                  ……………………. 

Sekr Ingegerd                                                      ordf Wivi 

 


